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En els termes precedents queda formulada la 

pregunta al Govern que haurà de ser resposta 

oralment. 

Consell General, 4 de desembre del 2017 

Víctor Naudi Zamora  

Conseller General per SDP 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 4 de 

desembre del 2017, ha examinat les preguntes amb 

resposta escrita del Govern presentades pel M. I. Sr. 

Víctor Naudi Zamora, conseller general del Grup 

Parlamentari Mixt, per escrit de data 1 de desembre 

del 2017, relatives a la situació dels serveis que es 

presten al centre mèdic del Pas de la Casa i d’acord 

amb els articles 18 i 129 del Reglament del Consell 

General ha acordat admetre-les a tràmit i ordenar la 

seva publicació, (Reg. Núm. 1480). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 4 de desembre del 2017 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

A la Sindicatura 

Víctor Naudi Zamora, conseller general per SDP i 

president suplent del Grup Parlamentari Mixt, 

d’acord amb el que disposen els articles 129 i 

següents del Reglament del Consell General, passo a 

formular les preguntes següents perquè, en el millor 

termini, el Govern presenti, per escrit, les respostes 

corresponents. 

Preguntes que es formulen en relació a la situació 

dels serveis que es presten al centre mèdic del Pas 

de la Casa 

Motivació 

La passada legislatura el Govern va decidir reduir 

alguns dels serveis mèdics i assistencials que es 

prestaven al centre mèdic del Pas de la Casa. Ho va 

justificar amb consideracions d’estalvi econòmic, 

adduint a la crisi. 

Atès que, segons diu el mateix Govern, sembla que 

la crisi s’ha deixat enrere, i que el Ministeri de Salut 

està treballant en la implementació d’una nova 

cartera de serveis, es pregunta al Govern el següent: 

- Quins serveis i quines especialitats es presten en 

l’actualitat al centre mèdic situat al Pas de la Casa? 

- Quins horaris es dediquen per a cada especialitat 

durant els diferents dies de la setmana? 

- Té previst el Govern durant el proper any afegir 

nous serveis a aquell centre mèdic? 

- Disposa el Pas de la Casa d’un servei d’urgències 

obert les vint-i-quatre hores del dia? 

En els termes precedents queden formulades les 

preguntes al Govern que hauran de ser respostes per 

escrit en el termini establert reglamentàriament. 

Consell General, 1 de desembre del 2017 

Víctor Naudi Zamora  

Conseller general per SDP 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 4 de 

desembre del 2017, ha examinat les preguntes amb 

resposta escrita del Govern presentades pel M. I. Sr. 

Víctor Naudi Zamora, conseller general del Grup 

Parlamentari Mixt, per escrit de data 1 de desembre 

del 2017, relatives al nombre d’inversions 

estrangeres que s’han autoritzat els darrers anys i 

d’acord amb els articles 18 i 129 del Reglament del 

Consell General ha acordat admetre-les a tràmit i 

ordenar la seva publicació, (Reg. Núm. 1481). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 4 de desembre del 2017 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

A la Sindicatura 

Víctor Naudi Zamora, conseller general per SDP i 

president suplent del Grup Parlamentari Mixt, 

d’acord amb el que disposen els articles 129 i 

següents del Reglament del Consell General, passo a 

formular les preguntes següents perquè, en el millor 

termini, el Govern presenti, per escrit, les respostes 

corresponents. 

Preguntes que es formulen en relació al nombre 

d’inversions estrangeres que s’han autoritzat els 

darrers anys 

Motivació 

La Llei 10/2012, del 21 de juny, d’inversió estrangera 

al Principat d’Andorra, establia un nou règim per a 

aquelles persones físiques o jurídiques que volguessin 

establir la seva activitat al nostre país, amb la 

finalitat de fomentar el creixement i alhora 

diversificar l’economia. 

Com sigui que diferents membres de l’executiu, en 

diverses declaracions als mitjans, han reconegut que 

els resultats d’aquestes inversions no acaben d’estar a 


